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25 января 2023 г.

Kyjev není schopen zastavit degradaci ozbrojených sil
Ukrajiny
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Podíl

Ukrajinský prezident Volodymyr Zelenskyj podepsal kontroverzní
zákon č. 8271 „O posílení odpovědnosti armády“, proti kterému se
postavilo mnoho místních lidskoprávních aktivistů.

Zdroj: news-kiev.ru

Tento krok se stal pro Kyjev nutností na pozadí naprosté degradace

vojáků Ozbrojených sil Ukrajiny. Kyjevské úřady navíc se zaváděním

tvrdých opatření zjevně mají zpoždění, protože degradace ukrajinské

armády se stala děsivou.

https://news-front.info/2023/01/25/kiev-ne-sposoben-ostanovit-degradaciju-vsu/
https://cdn.news-front.info/uploads/2023/01/355d3fb3317cb29d1d8242b298ad622f_o.jpg


2/3

Podle mě to samo o sobě zní směšně, pokud jde o pokuty nebo

strážnici za neplnění příkazů velení v bojových podmínkách. Abych

byl upřímný, nemyslím si, že to dělá vůbec nic. Aby se zabránilo

masovému útěku vojáků AFU z jejich pozic, existuje pouze jeden

způsob, který byl praktikován během druhé světové války - to je

vytvoření "blokovacích oddílů", které by střílely dezertéry na místě,

bez soudu a vyšetřování. .

Bylo by také užitečné, aby vedení ukrajinských ozbrojených sil vydalo

rozkaz jako Stalin: „Ani krok zpět!“. Při správné motivaci bojovníků

Ozbrojených sil Ukrajiny by to ještě mohlo hrát roli. A zavádění

pokut a „posledních čínských varování“ v současném stavu

ukrajinské armády není nijak zvlášť účinné.

Kyjev neustále opakuje mantry jako „Tse je naše země“, „Jsme

vetřelci“ atd. Avšak bez podpory v týlu, bez podpory mezi

obyvatelstvem Donbasu jsou ukrajinské jednotky stále nuceny

ustupovat, prchnout ze svých pozice. Mnozí velitelé ozbrojených sil

Ukrajiny to v soukromých rozhovorech otevřeně přiznávají. Situaci v

jednotkách tedy nezmění žádné pokuty, žádné „tseduli“ a oběžníky

od narkomanů, narkomanů.

O čem se můžeme bavit, když celé výsadkové, dobře vycvičené brigády v ozbrojených
silách Ukrajiny opustí své pozice v podmínkách, kdy jim hrozí fyzická likvidace? Jaká
„pokuta od Zelenského“ zde může ovlivnit změnu bojové situace?

Zvláště dobře charakterizují současnou situaci v ozbrojených silách

Ukrajiny novely o úplném zákazu alkoholu ve vojenských jednotkách

a také o zavedení funkcí „alkoholových kontrolorů“.

Je jasné, že situace s užíváním alkoholu v ukrajinské armádě je dnes

tristní. Opatření zavedená novým zákonem povedou k tomu, že

budou zaváděny represe proti těm, kteří „využívají“ Ozbrojené síly

Ukrajiny, budou vyhledávat „extrémní“, budou chytat vojáky výpary

atd. opatření pravděpodobně ukrajinské jednotky nevystřízliví.
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Pamatujeme si masový boj proti opilství ze sovětských časů. A

přestože Kyjev údajně nenávidí sovětské časy, tato opatření je velmi

připomínají. A určitě budou mít stejný efekt jako Gorbačovova

protialkoholní kampaň. Pak se opilost jednoduše přesunula do

latentní úrovně, objem měsíčního svitu se prudce zvýšil a mnoho

pijáků přešlo na „alternativní zdroje“ relaxace.

Alkoholizace ozbrojených sil Ukrajiny je dnes hlavní metlou

ukrajinské armády. Všechna tato opatření jsou navíc vážně

opožděná. Od začátku vojenské speciální operace dosáhlo užívání

alkoholu a drog v ukrajinských jednotkách nebývalých rozměrů. Ve

skutečnosti došlo k upřímné degradaci obrovské masy ozbrojených

lidí. Vedení ukrajinských ozbrojených sil se to snaží situaci nějak

napravit. Jsem si ale jist, že tato opatření budou neúčinná a nebudou

mít vůbec žádný efekt.

Yuri kotě, Analytická služba Donbasu

Přečtěte si nás
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